
Tar grep på skolen: – Ingen barn skal være offer for dette 

 

FAU-lederen mener at barnas språkbruk er et symptom på underliggende problemer. Foto: Privat 
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Elevenes røffe språkbruk har fått skolens ledelse til å reagere. Nå er også FAU på banen. 

 For abonnenter 

Kort oppsummert 

• FAU ved Nordberg skole reagerer på tøff språkbruk blant elevene og vil ta grep fremover. 

• Skolens ledelse og FAU tar avstand fra Nordbergs Jodel-kanal og understreker viktigheten 
av nulltoleranse for uthenging og kommentering av utseendet til barn. 

• Foreldrene har ulike meninger om språkbruken, men FAU er enstemmig om at noe må 
gjøres og oppfordrer foreldre til å prate med barna sine om dette. 

• FAU planlegger å jobbe tett med skolen og klassekontaktene for å bekjempe den 
negative språkbruken, blant annet skal de sette det på agendaen for kommende 
foreldremøter. 

– Språkbruken blant barn og unge er tøff, så vi er ikke overrasket. 

Likevel sier FAU-leder Lars-Fredrik Forberg at det nå har blitt for mye og for synlig. 
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– Det er et symptom på det underliggende problemet. 

– På tide å si ordentlig ifra 

I kjølvannet av Nordre Aker Budstikkes avsløring har FAU ved Nordberg skole reagert sterkt. 

De er tydelige på at både skolen og foreldrene skal ha nulltoleranse for uthenging og 
kommentering av utseendet til barn helt ned i 13-års alderen, fremmer FAU-lederen. 

– Ingen barn skal være verken pådriver eller offer for dette. 

 

Lars-Fredrik Forberg 

Leder i FAU ved Nordberg ungdomsskole 

Han mener at språkbruken har blitt vesentlig tøffere, og at den typiske «garderobe-praten» nå har 
blitt mer dagligdags, noe som kommer til uttrykk på blant annet Jodel-kanalen. 

– Vi har håndtert lignende saker tidligere, men nå føler vi det er på tide å si ordentlig ifra. 

Samtidig understreker Forberg at dette kun gjelder noen av skolens elever. 

– Fokuset rettes mot «snitcheren» 

FAU mener at språkbruken illustrerer en «forvridd» kultur, som de aktivt må jobbe mot. De har 
riktignok en idé om hvorfor utsagnene fra Jodel-kanalen har gått under radaren. 

Annonse 

– Når mye skjer anonymt på nettet, tar det lengre tid før foreldrene får høre om det, hvis man i 
det hele tatt får høre om det. 

https://www.nab.no/nordberg-ungdomsskole-jodel-kanal-skaper-bekymring/s/5-143-543001


 

Fra venstre Lillian Wallin, Lars-Fredrik Forberg og Espen Eggen. FAU ved Nordberg skole tar 
avstand fra det de omtaler som røff garderobeprat på nett. Foto: Privat 

– Hvis det blir avslørt, blir fokuset heller rettet mot «snitcheren», fortsetter de. 

Ingen av foreldrene i FAU visste om Jodel-kanalen før Nordre Aker Budstikke la det frem for 
skolens ledelse. Etter å ha blitt bevisstgjort på dette, tok FAU-leder Forberg grep i håp om å få 
bedre oversikt. 

– Jeg har lastet ned Jodel for å sette meg mer inn i dette, for å se hva slags språk som brukes der 
og hvordan anonymiteten fungerer. 

Skal være tettere på fremover 

I likhet med rektor Eirik Haugberg tar også FAU avstand fra Jodel-kanalen. 

– Det er ikke greit. Sånn her skal det ikke være. 

Rangeringen av andre elever på skolen er noe FAU-lederen trekker frem, og han er tydelig på at 
barn ikke skal oppleve noe slikt. 

Annonse 

Rektoren på Nordberg skole har fulgt saken om Jodel-kanalen tett og vært tydelig på sakens 
alvor. Idet Haugberg fikk fremlagt et utvalg av Jodel-postene, var det ingen tvil om at foreldrene 
skulle involveres. 

https://www.nab.no/nordberg-ungdomsskole-jodel-kanal-skaper-bekymring/s/5-143-543001
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Rektoren på Nordberg ungdomsskole, Eirik Haugberg, omtalte språkbruken på Jodel som 
«rystende» og «hårreisende». Foto: Privat 

Dette anser Forberg som positivt og riktig håndtering. 

– Det er viktig at ledelsen er tydelig og at dette kommer frem. 

– FAU skal fremover jobbe sammen med skolen og klassekontaktene. Vi kommer til å være 
tettere på fremover, fortsetter han. 

Blant annet ønsker de å sette språkbruken på agendaen på kommende foreldremøter. 
Tematikken rundt språkbruken og saken om Jodel-kanalen skal tas opp klassevis med foreldrene 
allerede i april. 

Ulike meninger i foreldregruppen 

Forberg forteller at foreldrene har håndtert situasjonen ulikt, og ifølge ham kan reaksjonene 
deles inn i tre kategorier: 

– Noen mener at dette er helt vanlig «lingo» og at det alltid har vært slik prat. De mener at man 
egentlig ikke får gjort noe særlig med dette. 

Annonse 

– Andre sier at vi må være forsiktige og beskytte barna. De synes det er ubehagelig å snakke om 
og ønsker ikke å stå frem med dette. 

– Også er det entusiastene som synes dette er ille og at det må slås hardt ned på. 



 

Ledelsen på Nordberg ungdomsskole har gjort en rekke tiltak etter de ble kjent med innholdet på 
Jodel-kanalen. Foto: Christian Fredrik Borg / NAB 

FAU-lederen presiserer at det er rom for alle meninger, men han oppfordrer likevel alle foreldre til 
å ta en prat med sine barn om Jodel-innholdet, samt eventuelt andre chatter eller grupper som 
deler lignende innhold. 

Hos FAU derimot, kan Forberg meddele at det var enstemmighet om å gjøre noe med 
språkbruken. 

– Denne typen språkbruk begynner allerede på barneskolen og fortsetter på videregående. 
Holdningene i samfunnet endrer seg samtidig med at det offentlige ordskiftet blir røffere. Så 
dette må vi jobbe jevnt med fremover. 

– Vi vil også si at vi er svært glade i barna våre, inkludert de som deler slikt Jodel-innhold, 
avslutter FAU-leder Forberg. 

 


